



مناقصة رقم (1/2025-2026)

إعلان طرح مناقصة البنية التحتية للشبكات المرحلة - ج

تعلن لجنة المشتريات والمناقصات العامة بجامعة ظفار عن طرح مناقصة البنية التحتية للشبكات المرحلة - ج عليه ، تدعو لجنة المشتريات والمناقصات العامة بجامعة ظفار جميع الشركات المتخصصة في هذا المجال والراغبة في التقديم ، تقديم عروضها وفق التفاصيل الموضحة في الجدول أدناه:-

اسم المناقصة	الشركات التي يحق لها التقديم	آخر موعد لشراء كراسة الشروط	آخر موعد لتقديم العطاءات	قيمة كراسة الشروط
البنية التحتية للشبكات المرحلة (ج)	الشركات والمؤسسات المتخصصة في هذا المجال	2025/10/9 الساعة 14:00 مساء	2025/10/23 الساعة 13:00 مساء	75ريالا (مبلغ لا يسترد)

- حيث يمكنكم شراء كراسة الشروط ابتداءً من اليوم الموافق 2025/9/22 من خلال دفع قيمتها لدى المحاسب في الدائرة المالية الطابق الأرضي وتقديم نسخة من إيصال الدفع إلى دائرة المشتريات في مبنى الإدارة الطابق الأول لإستلام الكراسة .
- تقدم العطاءات في مظاريف مغلقة ومختومة بالشمع الأحمر معنونة باسم / لجنة المشتريات والمناقصات العامة . ومكتوب عليها من الخارج رقم واسم المناقصة مع عدم الإشارة إلى مقدم العطاء.
- تسلم العطاءات قبل انتهاء الموعد المحدد بالجدول أعلاه إلى دائرة المشتريات في مبنى الإدارة الطابق الأول ، ولن يتم قبول أي عطاء بعد انتهاء الموعد المشار إليه.
- على جميع الشركات أن ترفق مع عطاؤها كل المستندات المطلوبة حسب الوارد في كراسة الشروط , ولأي استفسار أرجو التواصل على :-
- هاتف الإستفسار : 23237052-23237055
- البريد الإلكتروني: kbaalawi@du.edu.om
- ملاحظة : للجامعة الحق في قبول أو رفض أي عطاء دون إبداء أسباب ودون تقييد بقبول أقل أو أعلى الأسعار.

" والله ولي التوفيق "



Tender No. (1/2025–2026)

Announcement of Tender Invitation: Infrastructure Networks – Phase C

The Purchase and Public Tenders Committee at Dhofar University is pleased to invite qualified and specialized companies and institutions to participate in the tender for the Infrastructure Networks – Phase C project. Interested parties are invited to purchase the tender documents and submit their bids as outlined below: -

Tender Name	Companies Eligible to apply	Last Date to Purchase Tender Documents	Submission Deadline	Tender Fee
Infrastructure Networks – Phase C	Specialized companies and institutions in this field	9/10/2025	23/10/2025	75 OMR

- Tender documents can be obtained starting from Monday, 22/09/2025, during official working hours at the Procurement Department located on the Dhofar University campus in Salalah. This requires payment of a non-refundable fee.
 - Bidders must submit their offers in a sealed envelope clearly marked with the tender number and name, ensuring that the bidder's identity is not revealed on the envelope. Offers should be placed in the procurement department located on the first floor, office A111 of the main building, before the submission deadline.
 - Bids received after the specified deadline will not be accepted.
 - The university reserves the right to cancel the tender process without providing reasons.
 - Bidders must include all required documents as outlined in the tender documents.
- For inquiries, please contact: -

- Tel: 23237055 or 23237052
- Email: kbaalalawi@du.edu.om

Note: The University reserves the right to accept or reject any bid without providing reasons and is not obligated to accept the lowest or any other price.

“Wishing you all success”